
JAARVERSLAG SECRETARIS 2024 
 
Gedurende het verenigingsjaar 2024 was de bestuurssamenstelling als volgt: 
Voorzitter:   Ben Lammes 
Penningmeester:  Eric Schipper 
Havencommissarissen:  Jan Schokker en Jan van Altena 
Jeugdcommissaris:  Dennie de Waart 
Algemeen bestuurslid:  Piet Bos 
Secretaris:   Jannetje Kes-Appel 
 
Bestuur 
Het afgelopen jaar heeft het bestuur vijf keer fysiek vergaderd. En verder meerdere telefonische ad-
hoc overleggen gehad. De Algemene Ledenvergadering heeft op 14 maart 2024 plaats gevonden. 
De belangrijkste agendapunten van de vergaderingen waren o.a. werkzaamheden van Rijkswaterstaat 
met betrekking tot het renoveren van de haven, contacten met aannemerscombinatie Hof op Marken, 
onderhoud van de Jeugdsteiger, vervangen/behandelen van vijf verrotte palen, informeren naar 
kosten voor EHBO trainingen, verantwoordelijkheid van de eigenaren voor hun schepen, cursus 
Vertrouwenspersoon aangeboden door Gemeente Waterland, ophogen ampere op de stopcontacten, 
QR code met info over aanmeren/overnachten op de boxpalen plaatsen.  
De vereniging heeft dit jaar aan al haar wettelijke verplichtingen voldaan en voor zover bekend zijn er 
in het verenigingsjaar geen aansprakelijkheden ontstaan. 
 
Bestuurswederwaardigheden:  
Wij kijken als bestuur opnieuw terug op een mooi verenigingsjaar. De nieuwjaarsreceptie van 20 
januari was gezellig. De Algemene Ledenvergadering vond plaats op 14 maart 2024.  
Ook dit keer was de opkomst was niet groot. De evenementencommissie heeft afgelopen jaar goed 
van zich laten horen en o.a. meegeholpen met de organisatie van de openings- en sluitingsdag.  
 
Ledenbestand: 
Er zijn dit jaar 10 nieuwe leden bijgekomen en er zijn 3 leden uitgeschreven.  
 
Website 
Sinds een paar maanden staat de wachtlijst voor een ligplaats op de site, zodat men kan zien wat de 
kansen op een box zijn. Verder staat er regelmatig verenigingsnieuws op. Onze voorzitter houdt de 
website nog steeds nauwkeurig in de gaten.  
Ben je nieuwsgierig? Kijk dan op : www.wv-marken.nl 
 
Evenementen  
We hebben een leuke evenementencommissie. Ze komen met mooie ideeën. Onze leden moeten  
een beetje wennen aan de frisse aanpak, en hopelijk gaat dat dit jaar ook goed. Het is een mooi 
streven om de vereniging weer een beetje te porren voor het meedoen aan deze ideeën.  
 
Tot slot mijn dank aan mijn medebestuursleden, havencommissie en alle havenwerkdag vrijwilligers 
voor hun inzet voor de vereniging. Ik hoop dat iedereen zijn positieve inzet en aanpak ook het komend 
jaar weer gebruikt. 
 
Rest mij nog te melden dat dit mijn laatste verslag als secretaris is. Vanaf maart 2014 heb ik met veel 
plezier het secretariaat onder mijn hoede genomen. De bestuursjaren waren een prachtige periode, 
maar aan alles komt een eind. 
 
Op de aanstaande Algemene Ledenvergadering wordt mijn gemotiveerde opvolger Stefan Slooten, 
voorgesteld. Ik hoop dat iedereen hem een warm onthaal zal geven.  
 
 

 

 

 

http://www.wv-marken.nl/


 


